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ORSZAGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„A verőcei betegotthon bezárásának következményeiről”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Honvédelmi Miniszter 2013 elején döntött a verőcei betegotthon bezárásáról . Akkor az t
nyilatkozták, hogy az érintettek Budakeszin, a Szanatórium utcai, hasonló krónikus ellátás t
nyújtó telephelyen kapnak majd "megnyugtató" elhelyezést, illetve a betegotthon feladatai
Kecskeméten is megvalósíthatók.

A verőcei betegotthon bezárásával összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem tisztelt
Miniszter Úrhoz :

• Mikor került sor a betegotthon bezárására?
• Pontosan melyik intézmény vette át a betegotthon feladatait ?
• A bezáráskor hány ellátott elhelyezéséről kellett gondoskodni? Hol helyezték el az

ellátottakat? Mik az elhelyezés tapasztalatai, okozott-e nehézségeket az áthelyezés ?
• Mi lett a betegotthon személyzetének sorsa? A bezárást követ ően személyzet tagjai

közül hány embert és hol tudtak továbbfoglalkoztatni?
• Mi lett a verőcei betegotthon épületének sorsa?

Budapest, 2014. július 22 .

Demeter Márta

országgyűlési képviselő
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